

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 9 décembre 1913, a.m.

M. le Commissaire Lachapelle, Président; MM. Ainey, Dupuis et Godfrey.

1.—Soumise une lettre du Payeur de la Cité, demandant l'autorisation d'engager un chauffeur temporaire pour remplacer M. Martin qui est présentement malade.
Résolu: D'accorder ladite autorisation et d'affecter à cette fin une somme de \$50 à être imputée sur le contingent des Commissaires.

2.—Soumis des profils: 1° de la rue Chambly, de Forsyth à Nolan; 2° de la rue Aylwin, de Forsyth à Nolan; 3° de la rue Saint-Germain, de Forsyth à Nolan.
Résolu: D'approuver lesdits profils, et d'autoriser le Secrétaire du Bureau des Commissaires à les signer.

3.—Soumise une demande de M. l'Echevin O'Connell, demandant à la Ville de préparer des ronds à patiner.
Résolu: De référer au Chef du Département des Incendies et à l'Ingénieur en Chef, avec instructions de suivre la coutume suivie dans ces cas.

4.—Soumise une communication de M. Kenneth J. Turner, en rapport avec un avis qu'il a reçu de démolir partie de sa propriété expropriée pour l'élargissement de la rue Saint-André, demandant un délai pour la démolition, vu la saison avancée.

Attendu que M. Turner n'a été payé que ces jours derniers, il est
Résolu: Que, sans préjudice à l'avis donné, un délai lui soit accordé jusqu'au 30 avril 1914.

5.—Les Commissaires du Port sont présents devant le Bureau, au sujet des amendements à la Charte projetée, concernant l'imposition de taxes sur leurs propriétés.

Après pourparlers avec les Commissaires et l'Avocat en Chef de la Cité, ce dernier reçoit instructions d'amender le projet de loi, de façon à ce qu'il rencontre les vues des deux corps.

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 9th December 1913, a.m.

Present: Commissioner Lachapelle, Chairman, and Messrs. Ainey, Dupuis and Godfrey.

1.—Submitted a letter from the City Paymaster, asking for authorization to appoint a chauffeur temporarily to replace Mr. Martin who is now sick.

Resolved: To grant said authorization and to vote for said purpose a sum of \$50 the same to be charged against the Contingencies of the Commissioners.

2.—Submitted profiles: 1° of Chambly street, from Forsyth to Nolan street; 2° of Aylwin street, from Forsyth to Nolan street; 3° of St. Germain street, from Forsyth to Nolan street.

Resolved: To approve of said profiles and to authorize the Secretary of the Board of Commissioners to sign the same.

3.—Submitted a letter from Ald. O'Connell, asking the City to prepare skating rinks.

Resolved: That the matter be referred to the Chief of the Fire Department and to the Chief Engineer with instructions to adhere to the custom followed in such cases.

4.—Submitted a communication from Mr. Kenneth J. Turner, in connection with a notice he received to demolish part of his property expropriated for the widening of St. André street, asking for a delay in view of the late season.

Whereas Mr. Turner has been paid but recently, it was
Resolved: That, without prejudice to the notice given, a delay be granted to him until the 30th April 1914.

5.—The Harbor Commissioners appeared before the Board and presented the proposed amendments to the Charter concerning the levying of taxes on their properties.

After pourparlers with the Commissioners and the Chief City Attorney, the latter was instructed to amend the bill so as to meet the views of both corporations.